
Beskæftigelsesudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 1. december 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Spørgsmål 125
Vil ministeren redegøre for, hvorfor arbejdsskadesystemet – som den eneste erstatnings-
ordning – er pålagt en beskatning i form af en betydelig arbejdsskadeafgift på såvel
erstatningerne som sagsbehandlingen, som endda er uden incitamenter til at forebygge
arbejdsskader for virksomhederne, men alene fungerer som en skat på at have ansatte?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Anne Honoré Østergaard (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Anne.Oestergaard@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Bjarne Laustsen
formand
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